
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 14. marts 2023 kl. 19.00. 

Deltagere: Elva Lyth, Betinna Jensen, Erick Jens Christiansen, Egon Madsen og Lars Mogensen.  

 

1. Referat 
Referatet fra seneste møde godkendt.  
Forslag om at dagsorden til bestyrelsesmøder sendes ud pr. mail på forhånd. Elva ser hvad hun kan gøre.  
 
2. Madaffald 
Egon har snakket med Ungdomsbo, og der bliver forsøgt at flytte rundt på spandene i affaldsskurene. Det er desværre ikke så 
let at få passet ind tidsmæssigt, og så skal man huske at håndtag skal vende udad. Bestyrelsen blev opfordret til selv at flytte 
rundt på spandene, når de alligevel er der. 
Bestyrelsen følger hvordan det går fremover, men gør ikke mere ved sagen lige nu.  
 
3. Energi og effektivitet 
Bestyrelsen har læst det tilsendte materiale, og selvom det er spændende nok, var der for mange ikke meget nyt, og det 
svarede slet ikke på de spørgsmål der blev stillet. Der gøres ikke mere i denne omgang.  
 
4. Snerydning 
Ved seneste snefald fungerede snerydningen rigtig godt, så bestyrelsens henvendelse ser ud til at have haft en effekt.  
 
5. Forslag til afdelingsmødet 
Diskussion om forslag til vaskeripriser, og om Ungdomsbo skal have ret til at regulere priserne udenom afdelingsbestyrelsen. 
Spørgsmålet stilles på afdelingsmødet.  
 
6. Råderet 
Det udsendte forslag til råderet er gennemgået, men det virker rodet og er nok svært at forstå for beboerne. Bestyrelsen 
håber på en grundig forklaring fra Ungdomsbo på afdelingsmødet.  
 
7. Brev 
Bestyrelsen har modtaget en ansøgning fra en beboer om opsætning af drivhus på terrassen.  
Hvis råderetten bliver vedtaget på afdelingsmødet, kan beboeren gå videre med sin ansøgning. Elva sender et svar.  
 
8. Afdelingsmøde 
Elva sørger for smørrebrød. Lars sørger for øl & vand.  
 
9. Suppleanter 
Forslag om, at afdelingsbestyrelsens suppleanter skal inviteres med til bestyrelsesmøderne.  
Det blev besluttet at de kan inviteres med uden stemmeret til enkelte møder, hvis de har lyst, men at der naturligvis er den 
sædvanlige tavshedspligt.  
 
10. Eventuelt  
Der blev uddelt referat fra seneste formandsmøde den 4. februar.  
 
 

Mødet sluttede kl. 20.30. 

 

 

 

 

 

 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


